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Referat bestyrelsesmøde 21/8-2022 

 

 

• Regnskab indenfor budget selvom store ekstra udgifter. (Bla. undersøgelse af dræn)  

Forventning med de ting som kendes nu - et resultat med underskud ca. kr. 50.000,- 

 

• ForeningsLet og MSP-hjemmeside kører fint – mange positive tilbagemeldinger på nyhedsbrev. 

 

• Udfordringer med vedligeholdelse af ubebyggede grunde især på Nordsiden. Dialog pågår. 

 

• Søen: Frivillige fra bestyrelsen har sivklippet og kørt væk for at spare på budgettet. Sø gruppen 

arbejder på langsigtet vedligeholdelsesplan og budget.  

 

• Veje: Ny leverandør – Vedligehold af huller - Flot og holdbart resultat. 

 

• Dræn: Drænprojekt med økonomi og tidsplan skal præsenteres på generalforsamling. 

 

• Lamper:  En del lamper er væltet. Vi er på sagen. 

 

• Fællesarealer: Håber at nogle opgaver kan løses på Fællesdagen 24/9-2022, da der trænges til 

beskæring stort set overalt. 

 

• Udstykning nye: Bestyrelse har nedsat en gruppe som skal arbejde med opgaver ifm. de nye 

byggeområder på Nordsiden. 

 

 

 

 


